

Referat fra styremøte 08.01.2024

Møte nr. 2024/1  
Møteleder Dag Gøran Moen  
Referent Tore Watterdal  
Referatdato 18.01.24  
Underskrift *Tore Watterdal*

Møtedato 08.01.2024  
Møtested Teams  
Neste møtedato ?  
Neste møtested ?

KODE	NAVN	Telefon	E-POST	DEL- TATT	DISTRIBUERT TIL	INNKALLES TIL NESTE MØTE
AH	Asgeir Haugstad	90 98 44 72	<a href="mailto:asgeir.haugstad@venabygd.net">asgeir.haugstad@venabygd.net</a>	X	X	X
DGM	Dag Gøran Moen	90 67 42 31	<a href="mailto:daggmoen@hotmail.com">daggmoen@hotmail.com</a>	X	X	X
OEP	Odd Egil Pedersen	47 48 46 05	<a href="mailto:oddegil_pedersen@hotmail.com">oddegil_pedersen@hotmail.com</a>	X	X	X
HL	Håvard Linækkern	97 07 54 40	<a href="mailto:haavard.linaker@venabygd.net">haavard.linaker@venabygd.net</a>	X	X	X
BPG	Bente P. Gussiås	97 64 66 69	<a href="mailto:bente.pladsen.gussias@wsp.com">bente.pladsen.gussias@wsp.com</a>	X	X	X
EA	Erik Alver	90 25 82 55	<a href="mailto:erik@eaholding.no">erik@eaholding.no</a>		X	X
TW	Tore Watterdal	91 58 32 36	<a href="mailto:wadal@onlinc.no">wadal@onlinc.no</a>	X	X	X

Sak 1. Endring i styret

Erik Alver ser at det blir vanskelig å fortsette i styret i VTSA siden han er styreformann i Spidsbergseter og han vil derfor gjerne fratre fra styret.

Tror alle hadde forståelse for hans problem og han vil da ikke bli innkalt til styremøtene framover.

Sak 2. Løypekjøring

Manglende kjøring fra Frisketjernskrysset ned til Lundes i juleferien.

Vi har vært i kontakt med løypekjørerne og må sørge for at slikt ikke skjer igjen når det er nok snø til å kjøre.

Sak 3. Bedriftsbidrag

Vi ser om vi kan få til en liten justering av modellen fra ifjor slik at underskudd/overskudd blir tatt litt hensyn til.

Sak 4. Kriterier for løypekjøring.

Styret lager et flytskjema som gir litt rettleiding for løypekjørerne når de skal vurdere om det skal kjøres.

*Tore Watterdal*

*Bente Pladsen Gussiås*

*Odd Egil Pedersen*

*Håvard Linækkern*

*Håvard Linækkern*